
 

 

Fodor Márk Joszipovics elnök úr megbízásából 2020. szeptember 1-vel az Egyetemi 

Hallgatói Önkormányzat tudományos ügyekért felelős elnöki megbízott feladatait látom el. 

Feladatköröm az EHÖK elnök tevékenységének és munkájának támogatása, különös 

tekintettel a tudományos és tehetséggondozási ügyekre. Az elmúlt négy hónapban ennek 

megfelelően tanulmányi és tudományos anyagokat véleményeztem az EHÖK elnöke és a 

tanulmányi ügyekért felelős elnöki megbízott számára. Továbbá részt vettem 

háttéranyagok készítésében és véleményezésében. Ezen belül is kiemelendő öt terület, 

amely munkám fókuszában állt az elmúlt időszakban. 

 Részt vettem a jogorvoslati tanácsadás szolgáltatásának véleményezésében, amely 

során az eddigi intézményi és külsős jó gyakorlatok áttekintését követve fejlesztéseket 

javasoltam, amelyek az EHÖK hallgatócentrikus munkáját segíthetik. Kiemelt feladatként 

tekintettem a kreditelismerési szabályzat és annak alkalmazásának áttekintésére és 

véleményezésére, amely során módosítási javaslatokat készítettem elő az EHÖK elnöke 

részére. A tanulmányi ügyekért felelős elnöki megbízottal szoros együttműködésben részt 

vettem az EHÖK hallgatói visszajelző rendszerének finomhangolásában. Ezzel lehetőség 

nyílik a hallgatói véleményének még részletesebb megismerésére, ami hozzájárulhat a 

szervezet döntéshozatali folyamatainak fejlesztéséhez. Ezzel összefüggésben elnök úr 

megbízásából szervezetfejlesztési javaslatokat fogalmaztam meg a kabinet részére, 

amelyek az EHÖK munkájának további professzionalizálásához járulhatnak hozzá. Továbbá 

részt vettem a szakkollégiumi és diákszervezeti együttműködések véleményezésében, 

valamint javaslatot készítettem elő az együttműködések formalizálásra.  

 Feladatkörömbe tartozott az Egyetem szervezeti egységeivel – különös tekintettel 

a tudományos diákkörökre, valamint a szakterületi illetékességgel rendelkező 

intézményvezetőkre –, való kapcsolattartás, azonban a járványhelyzet a személyes és 

elmélyült kapcsolatot nem tette lehetővé e rövid időszakban. Ugyanakkor lehetőségem 

nyílt konzultációra a kari Hallgatói Önkormányzatok tisztségviselőivel, valamint egyéb, 

tudományos ügyekben érintett hallgatói szervezetekkel. Végezetül fontosnak tartom 

megemlíteni, hogy több külsős partnerrel mint a Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciája, a Nemzeti Ifjúsági Tanács, valamint a Doktoranduszok Országos 

Szövetsége folyamatos kapcsolatban álltam. 

 


